

Title (en)
A STORAGE AND FILING MEANS FOR PHOTOGRAPHIC FILMS.

Title (de)
LAGER UND ARCHIV FÜR PHOTOGRAPHISCHE FILME.

Title (fr)
DISPOSITIF D'ARCHIVAGE DE FILMS PHOTO.

Publication
EP 0376972 A1 19900711 (EN)

Application
EP 88907328 A 19880822

Priority
FI 873596 A 19870820

Abstract (en)
[origin: WO8901645A1] A binder for the storage and filing of photographic films or the like, i.e. a negative file, which binder comprises cover board parts (2, 3, 4) foldable towards each other, and thereto attached means (6) for fastening film strip pockets (5). At least one cover board part (3) or a separate board comprises means for facilitating the viewing of the films, preferably a lit light box (7) with a light diffusing viewing plane (8).

Abstract (fr)
Classeur destiné à l'archivage de films photo ou autres, c'est-à-dire de négatifs ou diapositives, qui comporte une couverture de carton en trois parties (2, 3, 4) pliables les unes sur les autres et des moyens d'attache (6) disposés sur cette couverture pour maintenir en place les pochettes contenant les films (5). Une partie au moins de la couverture de carton (3) ou un morceau de carton séparé comporte un élément permettant de visionner les films, de préférence une boîte à lumière allumée (7) qui possède une partie de visionnement plane (8) diffusant la lumière.

IPC 1-7
B42F 13/40; G02B 27/02

IPC 8 full level
B42F 13/40 (2006.01); **G02B 27/04** (2006.01)

CPC (source: EP)
B42F 13/40 (2013.01); **G02B 27/04** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8901645A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE DE FR GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8901645 A1 19890223; DK 44690 A 19900220; DK 44690 D0 19900220; EP 0376972 A1 19900711; FI 873596 A0 19870820; FI 873596 A 19890221; FI 90470 B 19931029; FI 90470 C 19940210

DOCDB simple family (application)
FI 8800133 W 19880822; DK 44690 A 19900220; EP 88907328 A 19880822; FI 873596 A 19870820